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L'Ajuntament de Castellar porta invertit en aquest mandat el 67%
de tot el que es va invertir a la legislatura passada

Dimecres 22 de febrer de 2006
L'Ajuntament de Castellar del Vallès porta invertit en l'actual mandat el 67% de tot
el que es va invertir a la legislatura passada. Aquesta dada reforça el gran esforç
inversor que està portant a terme el consistori i que suposarà que el mandat acabarà
sent "el més prolífic quant a inversions", va apuntar ahir l'alcaldessa de Castellar,
Montse Gatell, durant l'acte públic de presentació dels pressupostos que es va
celebrar a la Sala de Petit Format de l'Ateneu. L'alcaldessa, juntament amb la
regidora de l'Àrea de Territori, Gemma Perich, i del regidor de l'Àrea Econòmica,
Jordi Permanyer, va esbossar els trets més característics del pressupost ordinari de
2006, que és de 19.659.800 milions i les principals inversions que estan en curs
aquest any i les que s'adjudicaran. La principal inversió d'aquest any i d'aquest
mandat és la plaça Major, amb un pressupost total estimat de 16,6 milions. Gatell va
subratllar que la nova plaça Major suposa "la recuperació d'espai pels ciutadans
mentre els cotxes es queden sota terra". L'alcaldessa va explicar que, tot i ser la
principal inversió, la plaça Major "no hipoteca la resta d'inversions que s'han de
fer al municipi", com ho demostra els 20 milions en inversions que s'han executat
o estan en curs. Gatell va afegir que la plaça Major "no és un caprici, sinó una
proposta de la passada legislatura de tots els grups municipals i un compromís
d'aquest govern". Perich va explicar que la plaça Major costarà al municipi uns 8,1
milions d'euros i no suposarà cap endeutament. D'aquest pressupost estimat, 16,6
milions, s'han de restar els 6,1 que aporten els operadors privats amb la concessió de
l'aparcament i el supermercat i els 2,4 de la venda de terrenys públics de la plaça
Major. Els 8,1 milions restants seran finançats amb 7 milions que provenen de "la
plusvàlua urbanística que genera el polígon de Can Bages, que es troba
pendent de l'aprovació del projecte de reparcel·lació i d'urbanització, i les
aportacions d'altres administracions, d'1,1 milions", va afegir Perich. La
regidora de Territori va afegir que, si es compleixen les previsions, aquesta operació
"farà que l'Ajuntament no hagi de fer front a nous endeutaments". El regidor
de l'Àrea Econòmica va apuntar que les inversions programades no es podrien
realitzar "sense la contenció de la despesa". Permanyer va subratllar que
l'endeutament del 2005 va ser del 82,61%, un percentatge molt allunyat del màxim
permès per a les corporacions locals, que és del 110%. Com a mesures d'estalvi,
Permanyer va destacar la reducció del consum elèctric malgrat l'increment de 220
punts de llum, la reducció d'un 29% del consum d'aigua per aprofitament de pous
propis i l'aplicació de les mesures d'estalvi d'aigua. L'alcaldessa va subratllar que
aquest any, les màximes prioritats d'aquest any van dirigides a la Via Pública, les
polítiques socials i l'atenció ciutadana i les noves tecnologies, tres aspectes "sobre
els quals hem d'acabar de donar-hi una volta més perquè és el que denotem
dels ciutadans". A part de la plaça Major, Gatell, Perich i Permanyer van subratllar
altres inversions com les instal·lacions esportives –gairebé un milió d'euros entre el
pavelló poliesportiu del carrer Sant Feliu, l'ampliació de les pistes de tennis i dels
vestidors de les pistes d'atletisme-, el dipòsit d'aigua de 4.000 metres cúbics del Sot
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d'en Goleres que costarà 1 milió d'euros, l'enllumenat públic o la remodelació de
places i carrers i d'equipaments municipals. Gatell va acabar la seva intervenció fent
referència a altres inversions que depenen de la Generalitat i a la qual s'està
pressionant perquè es facin perquè "nosaltres, com a municipi, no podem assumir
les inversions que li pertoca fer a la Generalitat". Entre les inversions per aquest
any que depenen de la Generalitat hi ha la construcció de la sisena escola pública de
la vila, pressupostada en 3,6 milions, i per la qual l'Ajuntament ha cedit uns terrenys
al carrer Sant Feliu, l'aulari d'infantil de l'Escola Sant Esteve pel qual l'Ajuntament
aporta 92.000 euros i la subvenció de places per la primera escola bressol pública
que tindrà Castellar per la qual l'Ajuntament ha d'elaborar el projecte i cedir-hi els
terrenys. Una vegada més, l'alcaldessa va reclamar que no es demori la connexió de
Castellar amb la Ronda Oest de Sabadell i l'ampliació del CAP. A més, Gatell va
anunciar que en un breu període de temps es tornarà a reunir amb responsables de
l'Agència Catalana de l'Aigua (ACA) per a demanar la connexió de la xarxa de
distribució de Castellar al sistema regional en alta del sistema d'aigües Ter-
Llobregat.
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